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امام صادق )ع( :
اگر مؤمنى را ساکت و کم حرف 

ديديد به وى نزديک شويد 
که حکمت مى  افشاند.

 مؤمن کم حرف و پرکار است. 

خبر خبر ورزشي
 هافبک دفاعی ؛

مسجدسليمانى ها 
با هافبک پارس جنوبى توافق کردند

باشگاه نفت مسجدسیلمان با بازیکن فصل قبل تیم فوتبال 
پارس جنوبی به توافق رسید.

از  پس  جنوبی  پارس  تیم  دفاعی  هافبک  انتظاری،  نیما 
آن ها  با  نفت مسجدسلیمان،  باشگاه  مسئولان  با  مذاکره 

برای همکاری در لیگ بیستم به توافق رسید.
به گزارش ایسنا، امین جهان کهن و میثم تهیدست از لیگ 

یک نیز مدنظر نفتی ها هستند.
نفت  باشگاه  هیات مدیره  رییس  بهادری  عطا  گفته  به 
مسجدسلیمان، باتوجه به این که هنوز مجوز فعالیت اعضای 
ایران  نفت  ملی  شرکت  سوی  از  باشگاه  این  هیات مدیره 
حکم  امضای  با  نمی توانند  فعلا  آن ها  است،  نشده  صادر 
جذب  نیز  اساس  این  بر  کنند.  ایجاد  تعهد  قراردادی،  یا 
بازیکنان در حد توافق خواهد بود و با صدور مجوز فعالیت 
اعضای هیات مدیره، قرارداد بازیکنان به صورت رسمی به 

امضا می رسد.
در حال حاضر نیز علیرضا علیزاده، صادق صادقی، حسین 
ابراهیمی، احمد الجبوری، میثم نقی زاده و عماد میرجوان از 
مدنظر  نیز  تیم  این  دیگر  بازیکن  و چند  نفت جدا شده اند 

باشگاه های دیگر هستند.

بارسلونا تكذيب کرد :
توافقى با ديپاى نداشته ايم

را  لیون  ستاره  دیپای  ممفیس  با  توافق  هرگونه  بارسلونا 
تکذیب کرد.

با  بارسلونا  باشگاه  که  کرد  ادعا  هلند  تلگراف  دی  نشریه 
ممفیس دیپای مهاجم باشگاه لیون به توافق نهایی رسیده 
انتظار مشخص شدن وضعیت خروج لوئیس سوارز و  و در 
آرتور ویدال است تا رسما خبر انتقال این بازیکن را اعلام کند.

 25 پرداخت  سر  بر  هم  لیون  با  بارسا  گزارش،  این  طبق 
+ 5 میلیون یورو بندهای متغیر به توافق رسیده بود. دی 
تلگراف اصرار داشت که تا روز جمعه دیپای رسما بازیکن 

بارسا خواهد شد.
در پی این انتشار این خبر، موندودپورتیوو به نقل از باشگاه 
بارسلونا ادعا کرد که هیچ توافقی نه با دیپای و نه با لیون 
انجام نشده و در واقع خبری از رونمایی از این بازیکن طی 

روزهای آتی هم نخواهد بود.
موندودپورتیوو نوشته است تا زمانی که بارسا بازیکنان مازاد 
خود را واگذار نکند، برای جذب هیچ بازیکنی اقدام نخواهد 

کرد و خبر مذاکره با دیپای و توافق با او نیز کذب است.

ادعای دی تلگراف :
انتقال ستاره هلندى به بارسا نهايى شد

نشریه معتر هلندی امروز اعلام کرد که بارسا با دیپای به 
توافق قطعی رسیده و پس از جدایی قطعی ویدال و سوارز 

از باشگاه کاتالان، خبر انتقال او رسمی خواهد شد.
پیوسته،  بارسلونا  تیم  به  کومان  رونالد  که  زمانی  از 
زمزمه های زیادی مبنی بر پیوستن ممفیس دیپای به بارسا 
شنیده می شود و احتمال می رفت این بال تهاجمی باشگاه 
لیون به عنوان جانشنین لوئیس سوارز به این تیم بپیوندد 

اما تا امروز این مسئله قطعی نشده است.
در اوج گمانه زنی ها و با وجود مخالفت های لیون امروز 
نشریه دی تلگراف هلند ادعا کرد که کار انتقال دیپای به 
بارسا نهایی شده و طی روزهای آتی خبر آن رسما اعلام 

خواهد شد.
 5 علاوه  به  یورو  میلیون   25 بارسلونا  گزارش،  این  طبق 
پرداخت  فرانسوی  باشگاه  به  متغیر  بندهای  یورو  میلیون 
خواهد کرد تا شماره هفت سابق منچستریونایتد فصل بعد 
پیراهن بارسا را به تن کرده و بار دیگر شاگرد رونالد کومان 
شود. منابع نزدیک به باشگاه بارسلونا نیز با تایید این خبر 
اعلام کرده اند که انتقال دیپای بسیار بسیار محتمل است 
ولی رسمی شدن آن بستگی به زمان قطعی شدن خروج 

یکی دو بازیکن بارسا بستگی دارد.

 ادعاي منابع اسپانيايی :
سريال کابوس هاى

ادن هازارد همچنان ادامه دارد
شدن  طولانی  دلیل  به  شدند  مدعی  اسپانیایی  منابع 
اولین  بلژیکی  ستاره  این  هازارد،  ادن  ریکاوری  روند 
از  را  سوسیداد  مقابل  لالیگا  در  مادرید  رئال  مسابقه 

داد. دست خواهد 
برخلاف انتظار ادن هازارد در فصل اول حضور خود در رئال 
مادرید نتوانست روزهای خوبی را پشت سر بگذارد و دائماً 
با مصدومیت های متوالی دست و پنجه نرم کرد تا بخش 
موضوعی  بدهد؛  دست  از  دلیل  این  به  را  فصل  از  زیادی 
که باعث شد انتقادات زیادی نسبت به این ستاره بلژیکی 

مطرح شود.
بلژیکی  از ستاره  روزهای گذشته تصاویری  از طرفی طی 
بازیکن در آستانه شروع  این  منتشر شد که نشان می داد 
فصل جدید رقابت های لالیگا با اضافه وزن عجیب و غریبی 
روبرو است؛ موضوعی که انتقادات را از این ستاره بلژیکی 

به اوج خود رساند.
رئال  گروهی  تمرینات  از  گذشته  روزهای  طی  اما  هازارد 
مادرید دور بوده و امروز نیز در سالن وزنه مشغول به تمرین 
کردن بوده است. در واقع به نظر می رسد که مصدومیت او 
از ناحیه مچ پا همچنان پابرجا است و این بازیکن نتوانسته 

به طور کامل ریکاوری کند.
اسپانیایی  های  رسانه  دیگر  و  کوپه  رابطه  همین  در  حالا 
مدعی شدند که ادن هازارد هنوز به طور کامل بهبود نیافته 
است؛  کشیده  طول  انتظار  حد  از  بیشتر  اش  ریکاوری  و 
رئال  بازی  اولین  بازیکن  این  باعث می شود  موضوعی که 

مادرید در لالیگا مقابل سوسیداد را از دست بدهد.

با ورود استاندار ؛
۲،۵ ميليارد ريال 

به ورزش محلات اهواز اختصاص يافت
مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان از تخصیص 2 میلیارد 
ورزشی  ساخت های  زیر  توسعه  به  ریال  میلیون   5۰۰ و 

محلات شهرستان اهواز خبر داد.
ورزش  داشت:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  حیدری  افشین 
محلات در طی سال های اخیر فعالیت های خوبی داشته و 
بی شک توسعه این بخش از ورزش به شناسایی نخبگان و 

استعدادهای ورزشی استان کمک می کند.
تا  روستایی خوزستان  به تجهیز یک صد خانه ورزش  وی 
انجام  برنامه ریزی  اشاره کرد و گفت: طبق  امسال  پایان 
وزیر ورزش و جوانان  با حضور  اقدام  این  است  قرار  شده 
در  روستایی  ورزش  خانه   ۸۰ این  از  پیش  شود.  انجام 

خوزستان تجهیز شد.
تامین  از  همچنین  خوزستان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
وسایل ورزشی برای زمین های خاکی استان خبر داد و 
گفت: هدف ما توسعه ورزش در نقاط محروم خوزستان 
ای  ویژه  نگاه  نیز  استعدادیابی  امر  به  اینکه  است ضمن 

داریم.
وی در خصوص حضور تیم فولاد اکسین خوزستان در لیگ 
برتر کشتی گفت: با پیگیری انجام شده از طریق استاندار 
خوزستان قرار است این تیم با اقتدار در مسابقات لیگ برتر 

شرکت کند.

اولين دوره برگزار شد ؛
درخشش پومسه روهاى خوزستانى

 در مسابقات بين المللى
ورزشکاران خوزستانی در مسابقات بین المللی پومسه "جام 
پایتخت" به هشت مدال طلا و پنج نشان برنز دست پیدا 
به  مجازی  پومسه  بین المللی  مسابقات  دوره  اولین  کردند. 
و  زنان  در گروه  تکواندو،  روز جهانی  گرامیداشت  مناسبت 
به  تیمی  و  انفرادی  بخش  دو  در  شهریورماه   2۳ مردان، 

میزبانی تهران برگزار شد.
به گزارش ایسنا، مسابقات گروه زنان با حضور ۶۰۰ ورزشکار 
از ۷۸ کشور و رقابت های گروه مردان نیز با شرکت ۷۰۰ 

پومسه رو از ۷۸ کشور برگزار شد.
در بخش انفرادی دختران، فاطمه عسگری و یسنا جلیلی در 
رده سنی زیر ۱2 سال، مهسا و مهدیه عیسی وند در بخش 
تیمی دو نفره رده سنی ۱2 تا ۱۴ سال و شیوا بدری و صبا 
اسماعیل زاده در بخش تیمی دو نفره رده سنی ۱5 تا ۱۷ 

سال از خوزستان به مدال طلا رسیدند.
همچنین در بخش انفرادی رده سنی ۱2 تا ۱۴ سال زهرا 
منصوری کیا و در تیمی دو نفره رده سنی ۱۸ تا ۳۰ سال 
خود  به  را  برنز  مدال  پیمان پور،  صفا  و  بیگی پور  هستی 

اختصاص دادند.
در  احمدی  آرین  و  مالکی  ابوالفضل  نیز  پسران  گروه  در 
را  گردن آویز طلا  سال،   ۱2 زیر  سنی  رده  انفرادی  بخش 
به دست آوردند و در بخش تیمی دو نفره رده سنی ۱5 تا 
۱۷ سال نیز محمد فرخزاد و ابوالفضل عباس پورزاده مدال 

برنز کسب کردند.

با پيگيری های صورت گرفته ؛
حضور نماينده اهواز 

در ليگ کشتى فرنگى قطعى شد
با پیگیری های صورت گرفته از سوی مسئولان فدراسیون، 
سازمان لیگ، مسئولان سیاسی و ورزشی استان خوزستان، 
حضور تیم فولاد اکسین اهواز در لیگ برتر کشتی فرنگی 

قطعی شد.
با رایزنی های  تیم فولاد اکسین اهواز که در سال جاری 
یادگار  جام  فرنگی،  کشتی  برتر  لیگ  وارد  گرفته  صورت 
امام)ره( شد و با کشتی گیران زیادی از جمله چند ملی پوش 

قرارداد امضا کرد در لیگ بیستم ماندنی شد.
خوزستانی  تیم  این  حضور  راه  در  که  مشکلاتی  از  بعد 
دبیر  علیرضا  آمد،  وجود  به  فرنگی  کشتی  برتر  لیگ  در 
مسئولان  لیگ،  کمیته  رئیس  کشتی،  فدراسیون  رئیس 
طی  مجلس  در  اهواز  مردم  نماینده  خوزستان،  استانی 
در  که  دادند  صورت  را  هایی  پیگیری  اخیر   های  هفته 
نهایت منجر به تداوم حضور تیم فولاد اکسین اهواز در 

برتر شد. لیگ 

دو بخش آقايان و بانوان ؛
کوهنوردان ورزش کارگرى خوزستان

 به قله کينو صعود مى کنند
تیم های کوهنوردی کارگری خوزستان در دو بخش آقایان 
اندیکا  شهرستان  کینو  کیلومتری   ۳۷۰۱ قله  به  بانوان  و 

صعود می کنند.
هیات  کوهنوردی  انجمن  رییس  پورسالاری،  محمود 
ورزش کارگری خوزستان در گفت وگو با ایسنا، اظهارکرد: 
این صعود سراسری کوهنوردان کشور به ۳۱ قله شاخص 
مناسبت هفته  به  کاران"  "سیمرغ  قالب طرح  در  استان ها 
صورت  به  شهریورماه(   2۷( پنجشنبه  روز  مقدس،  دفاع 

همزمان خواهد بود.
سراسری،  صعودهای  همین  از  یکی  در  کرد:  بیان  وی 
کینو  کیلومتری   ۳۷۰۱ قله  به  نیز  خوزستانی  کوهنوردان 

شهرستان اندیکا صعود خواهند کرد.
رییس انجمن کوهنوردی هیات ورزش کارگری خوزستان 
در  ما  ورزشکاران  صعود  اولین  صعود  این  این که  بیان  با 
فکاری،  سعید  و  یاسین  گفت:  بود،  خواهد  جاری  سال 
فرحناز بنی صالح، سمیرا و اعظم رضایی و فرانک ملحانی 
مدنظر  قله  به  استان  کارگری  کوهنوردی  تیم  قالب  در 

صعود می کنند.

بیان  با  اداره کل ورزش و جوانان خوزستان  معاون توسعه ورزش 
این که در تلاش هستیم تا صندلی های ریاست هیات های ورزشی 
به اهل شان برسد، گفت: متاسفانه برخی مواقع غیرورزشی ها برای 

رسیدن به این کرسی ها به ورزشی ها مجال نمی دهند.
ابراهیم نصیری در جلسه توسعه ورزش بانوان خوزستان که امروز 
در  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  حضور  با  شهریورماه(   25(
بانوان در چه  باید ببینیم در ورزش  اهواز برگزار شد، اظهار کرد: 
جایگاهی قرار داریم و هدف نهایی مان چیست. ضمن این که باید 
آمار مدال آوری و وضعیت ورزش بانوان استان های دیگر را نسبت 

به ورزش بانوان خوزستان مورد ارزیابی قرار دهیم.
از هیات های ورزشی  بیان این که برخی  با  ایسنا، وی  به گزارش 
گفت:  ندارند،  بانوان  بخش  در  کشوری  مدال  اصلا  خوزستان 
این  که  دارد  کشوری  مختلف  لیگ های  در  تیم   ۱۹۴ خوزستان 
برای ورزش بانوان بارزترین چوب خط ما محسوب می شود زیرا ۸۷ 
درصد از این تعداد تیم حاضر در لیگ های کشوری را آقایان و ۱۳ 

درصد را بانوان تشکیل می دهند.
عنوان  خوزستان  جوانان  و  ورزش  اداره کل  ورزش  توسعه  معاون 
کرد: در تلاش هستیم تا صندلی های ریاست هیات ها به اهل شان 
برسد اما متاسفانه برخی مواقع غیرورزشی ها برای رسیدن به این 

کرسی ها به ورزشی ها مجال نمی دهند.
وی با بیان این که بیشتر مدال های ما از ورزش شهرستان ها است، 
داریم و  نشان کرد: در حال حاضر ۷۰۰ هیات شهرستانی  خاطر 
که  دارد  وجود  ظرفیت  این  اما  باشد  کیفی  آن  هیات   ۳5۰ شاید 
تعداد ۷۰۰ هیات شهرستانی را به ۱۳۰۰ هیات برسانیم. همچنین 
خواهش من این است هیات ها برای گزینه نایب رئیس شهرستان ها 
دقت داشته باشند زیرا اگر ۱۰ شهرستان فعال هم داشته باشیم، 

این یعنی در کوتاه مدت و میان مدت به اهداف مان می رسیم.
در  گام  مهم ترین  انسانی  منابع  گزینش  کرد:  عنوان  نصیری 
برنامه ریزی است. در حال حاضر 2 هزار معلم ورزش تحصیل کرده 
ورزش  شویم.  بهره مند  ظرفیت  این  از  بتوانیم  باید  که  داریم 
باید  بشناسیم.  را  این ظرفیت ها  باید  که  دارد  ظرفیت های خوبی 
راه های ارتباطی  تقویت شده تا بتوانیم ظرفیت ها را شناسایی کنیم.

وضعیت  بهبود  برای  رو  پیش  فرصت های  به  اشاره  با  وی 
بازی های ساحلی آسیا یک ظرفیت عظیم  ادامه داد:  مدال آوری، 
برای خوزستان است که اگر تحت یک برنامه کار کنیم، خوزستان 
به  می تواند  آسیایی  بازی های  در  ملی  تیم های  حضور  اولین  در 
چندین مدال طلا در رشته هایی چون کشتی و ووشو دست پیدا 
کند. معاون توسعه ورزش اداره کل ورزش و جوانان خوزستان با بیان 
این که ۱2۰۰ باشگاه ورزشی در خوزستان داریم که از این تعداد 
۳۰۰ باشگاه در اهواز فعال هستند، گفت:  نمی دانم چه استفاده هایی 

گرفته  صورت  ها  باشگاه  این  در  موجود  ظرفیت های  از  تاکنون 
می توان  که  هستند  خانم  باشگاه ها  این  ورزشکاران  عمده  است. 
از این ظرفیت ها بهره مند شد. ما آماده راهبری و سیاست گذاری 
در این زمینه هستیم. به گزارش ایسنا، وی همچنین عنوان کرد: 
بی انگیزگی مهم ترین اصل در حرکت رو به جلو است، هرچند که 
می دانیم کم اعتباری و بی اعتباری، افراد را بی انگیزه می کند اما باید 
برنامه ریزی کرد. البته همین اکنون هم برای برنامه ریزی دیر است 

زیرا خیلی فرصت سوزی شده است.
مسابقات  مدال آوری  بخش  در  خوزستان  این که  بیان  با  نصیری 
نشان  خاطر  داشت،  خواهد  رشد   2۰2۴ پارالمپیک  و  پاراآسیایی 
کرد: مشکل زمین جانبازان و معلولان واقع در ورزشگاه تختی با 
کمک های مدیرکل ورزش و جوانان حل شد و اگر مجموعه کوی 

طلاب نیز به افتتاح برسد، یک مجموعه بی نظیر است.
وی بیان کرد: خواهش من این است که در بخش بانوان نوآوری 
شود و کارهای جدیدی صورت بگیرد تا بتوانیم از وضعیت فعلی 
خارج شویم. وضعیت نامناسب بانوان در مرحله اول و دوم المپیاد 
ایرانیان باعث شد، جایگاه استان خوزستان در سال نخست در رده 
پله  برنامه ریزی، هشت  با  البته در سال دوم  باشد.  بیست و یکم 
صعود داشتیم و مطمئنا اگر مدال آوری ضعیف بانوان نبود، به رتبه 

ششم دست پیدا می کردیم.
در  مدال آوری  برای  برنامه ریزی  این که  بیان  با  پایان  در  نصیری 
بخش بانوان صورت گرفته است، گفت:  با آمدن خانم نصیری مقدم 
در جایگاه معاون ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان خوزستان، 
به اینکه خوزستان امسال در المپیاد ایرانیان به سمت رتبه ششم 

خیز داشته باشد، دل گرم هستیم.

بیان  با  خوزستان  جوانان  و  ورزش  اداره کل  بانوان  ورزش  معاون 
این که بانوان استان سال گذشته در مسابقات آسیایی ۱2 مدال و 
در مسابقات جهانی ۴ مدال کسب کردند، گفت: باید تلاش شود با 

برنامه ریزی بهتر در مدال آوری رشد داشته باشیم.
سکینه ناصری مقدم در جلسه توسعه ورزش بانوان خوزستان که با 
حضور مدیرکل ورزش و جوانان استان در اهواز برگزار شد، اظهار 
با توجه به  آقایان  با ورزش  بانوان در مقایسه  کرد: کار در ورزش 
حواشی، ارتباطات و همچنین اختیاراتی که رؤسای هیات ها دارند، 
متفاوت است. نایب رییسان وقتی می خواهند کار انجام دهد، موانع 
زیادی را پیش روی خود می بینند و همین باعث بی انگیزگی و کم 

شدن فعالیت آن ها می شود.
به گزارش ایسنا، وی خطاب به نایب رییسان حاضر در این جلسه، 
عنوان کرد:  اگر رئیس یک هیات نگاه مثبتی به ورزش بانوان ندارد و 
حمایت لازم از رشته های بانوان صورت نمی گیرد ما کنارتان هستیم 
و حامی شما بوده تا بتوانید کارهای تان را انجام دهید. به هر حال 

همین که یک خانم با حجاب اسلامی در مسابقات نتیجه کسب 
می کند، این مهم نسبت به مدال آوری آقایان بسیار متفاوت تر است.

معاون ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان خوزستان گفت: باید 
برای هیات های ورزشی برنامه ریزی شود و نگاه نایب رییسان استانی 
باشد. اگر در رشته ای ضعیف هستید، این موضوع را بررسی کنید، 
برای  همچنین  شود.  گرفته  جدی  باید  استعدادیابی  این که  ضمن 

دانش افزایی مربیان گام بردارید و اگر نیاز به مربی خارجی، هزینه 
و امکانات دارید، این موارد را حتما با ما مطرح کنید و ما حمایت 
می کنیم. وی بیان کرد: نظارت بر باشگاه ها فراموش نشود، چرا که 
خیلی ها در باشگاه ها آسیب می بینند آن هم به خاطر این که مربیان 
با شهرستان های  باید  نایب رییسان  کم دانش هستند. همچنین  ما 
غیرفعال ارتباط بگیرند و آن نایب رییسانی که ضعیف هستند، جابه جا 
شوند. در بیشتر شهرستان ها از نظر کاری گسترش نداشته ایم و باید 

تعداد افراد درگیر با فعالیت بیشتر شوند.
ورزشکار   ۱۴۱ و  هزار   ۸۹ حدود  کرد:  عنوان  ناصری مقدم 
ثبت  بانوان  بخش  در   ۹۸ ماه سال  بهمن  پایان  تا  سازمان یافته 
شده است که باید سعی کنیم با ارتباط با آموزش و پرورش، تعداد 
ورزشکاران سازمان یافته را افزایش دهیم. سال گذشته خوزستان 
مدال   ۴ جهانی  مسابقات  در  و  مدال   ۱2 آسیایی  مسابقات  در 
کسب کرد و باید تلاش شود با برنامه ریزی بهتر، در مدال آوری 

رشد داشته باشیم.

با حضور شیخ دیاباته و علی کریمی استقلال با ترکیب کامل خود 
مقابل حریفان آسیایی قرار می گیرد.

برای  استقلال  هواداران  های  نگرانی  از  یکی  قبل  ها  مدت  از 
مسابقات اسیایی موضوع عدم حضور بازیکنانی بود که قراردادشان 
به پایان رسیده و قصد حضور در لیگ قهرمانان را نداشتند. فرشید 
فرشید  و  چشمی  روزبه  کریمی،  علی  دانشگر،  محمد  اسماعیلی، 
باقری 5 ستاره ای بودند که قرارداد شان به پایان رسیده بود و به 
همین خاطر قصد سفر به قطر برای حضور در لیگ قهرمانان را 
نداشتند. از بین نفرات نامبرده تاکنون فقط علی کریمی قراردادش 
را تمدید نکرده و سایر بازیکنان با قرارداد جدید راهی قطر شدند. 
حالا خبر خوب برای هواداران استقلال این است که کریمی قبول 

کرده در دو بازی آسیایی مقابل الشرطه عراق و الاهلی عربستان 
در ترکیب آبی ها بازی کند و بعد از آن به پیشنهاد خارجی اش 
مالیایی  مهاجم  دیاباته  شیخ  دیگر  طرف  از  بدهد.  مثبت  پاسخ 
استقلال که گفته می شد بابت پرداخت نشدن مطالباتش ناراحت 
است با مسئولان باشگاه توافق کرد و شب گذشته راهی قطر شد. 
با اضافه شدن دیاباته به اردو و حضور کریمی طی یکی، دو روز 
آینده در قطر حالا استقلال نسبت به ترکیبی که در لیگ نوزدهم 

در اختیار داشت همه بازیکنانش را در اختیار دارد.
به  خود  بازی  کارت  دریافت  با  هم  شجاعیان  داریوش  همچنین 
لیست آسیایی اضافه شده وبه این ترتیب ترکیب رویایی آبی ها در 

دو مسابقه آینده شکل خواهد گرفت.

به  اشاره  با  خوزستان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
اقدام جدید در ورزش استان، گفت: برای کمک 
به ورزشکاران نخبه در حال رایزنی با اسپانسرها 
یک  استان  مدال آور  ورزشکار  هر  تا  هستیم 

اسپانسر داشته باشد.
بانوان  ورزش  توسعه  جلسه  در  حیدری  افشین 
کرد:  اظهار  شد،  برگزار  اهواز  در  که  خوزستان 
برای  واقعا  ورزشی  هیات های  روسای  برخی 
رشته های تحت نظر وقت می گذارند و به دنبال 
اسپانسر هستند. اما در هر صورت ورزش بانوان 
در هیات های ورزشی باید رنگ جدی تری به خود 
در  چه  می خواهیم  هیات ها  از  همچنین  بگیرد. 
حوزه سخت افزاری و چه در حوزه نرم افزاری، چند 
برنامه برای بخش بانوان به ما بدهند تا بتوانیم در 
این راستا به ورزش بانوان کمک کنیم و این یک 
شروع رو به جلو است. ضمن این که باید به سمت 

معرفی استعدادها هم برویم.
جدید  اقدام  به  اشاره  با  وی  ایسنا،  گزارش  به 
به  کمک  برای  گفت:  خوزستان،  ورزش  در 
اسپانسرها  با  رایزنی  حال  در  نخبه  ورزشکاران 
یک  استان  مدال آور  ورزشکار  هر  تا  هستیم 
اسپانسر داشته باشد. این مهم تاکنون برای چند 
ورزشکار به تحقق رسیده است و آن ها از حمایت 
این اسپانسرها به صورت ماهانه بهره مند شده اند.

مدیرکل ورزش و جوانان خوزستان با بیان این که 
اتفاقی رقم نمی خورد مگر این که اعتقاد  تغییر و 
پست  تعیین  کرد:  عنوان  باشیم،  داشته  تغییر  به 
سازمانی معاونت ورزش بانوان کمک می کند که 

و  شده  بانوان جدی تر  حوزه  در  مطالبه گری  هم 
بخش  این  در  برنامه ریزی  و  هدف گذاری  هم 
بیشتر شود. من فکر می کنم این یک اتفاق خوب 
است که در این دولت رقم خورد زیرا وزیر ورزش 

اعتقاد راسخی به بانوان داشته است.
تفاهم نامه ای  در  شد  مقرر  گفت:  همچنین  وی 
که به صورت سالانه با هیات های ورزشی استان 
مشخص  بانوان  ورزش  سهم  می شود،  بسته 
شود و به معاونین خود نیز تاکید می کنم که در 
کمک های مالی که به هیات های ورزشی داریم، 

سهم بانوان حتما لحاظ شود.
ما  از دغدغه های اصلی  بیان کرد: یکی  حیدری 
مزایده سالن های ورزشی است زیرا این مزایده ها 
باعث شده بیشتر سالن های ورزشی ما به دست 

افرادی بیافتد که دلسوز نباشند.

از  یکی  این که  بیان  با  نیز  ادامه  در  وی 
شهید  دانشگاه  به  نسبت  که  گله مندی هایی 
بیرون  محیط  با  آن  ارتباط  عدم  داریم،  چمران 
است، گفت: ارتباط این دانشگاه با محیط بیرون 
در صورتی  مقالات علمی ختم می شود،  به  تنها 
بسیار  ارتباط  باید  چمران  شهید  دانشگاه  که 
استفاده  باشد.  داشته  بیرون  محیط  با  مستمری 
برای  چمران  شهید  دانشگاه  ورزشی  فضای  از 
که  است  مهم  موضوع  یک  ورزشی  هیات های 
دانشگاه  این  تربیت بدنی  دانشکده  رئیس  با  البته 
صحبت و عنوان کردیم که حاضریم کار بهسازی 
انجام  را  دانشگاه  ورزشی  اماکن  بازسازی  و 
استان طی  از طرفی هیات های ورزشی  و  دهیم 
را  مکان ها  این  از  استفاده  اجازه  تفاهم نامه  یک 
داشته باشند. در این زمینه نیز کار روی یکی از 

اما  کردیم  شروع  را  دانشگاه  ورزشی  سالن های 
اجازه  گفتند  ما  به  زیرا  متوقف شد  کار  متاسفانه 

چنین اتفاقی را نمی دهند.
جوانان  و  ورزش  مدیرکل  ایسنا،  گزارش  به 
خوزستان با اشاره به تعامل با آموزش و پرورش 
و  آموزش  با  که  نشستی  در  کرد:  عنوان  استان، 
تفاهم نامه  باید طی یک  داشت  پرورش خواهیم 
در راستای استعدادیابی و استفاده از ظرفیت های 

دو دستگاه صحبت شود.
وی بیان کرد:  تلاش ما این است که در بخش 
حداقل  که  بگیرد  صورت  برنامه ریزی  اعتباری 
سر  شهرستان ها  در  را  میدانی  و  دو  پیست  چند 
و سامان دهیم. البته مشکل ما بحث نگهداری از 
این پیست ها است که باید مدنظر قرار داده شوند. 
به هر حال این ها سرمایه ها هستند و باید از آن ها 
در  ورزشی  فضای  نظر  از  واقعا  شود.  نگهداری 
استان در مضیقه هستیم اما جزو اولویت های ما 

برای برنامه ریزی هستند.
متاسفانه  کرد:  نشان  خاطر  پایان  در  حیدری 
تحرک  باید  و  است  مانده  مغفول  بانوان  ورزش 
امیدواریم  بیافتد.  اتفاق  بخش  این  در  اساسی 
برای  خوبی  کارهای  نیز  اسپانسری  بخش  در 
حال  در  دهیم.  انجام  بانوان  ورزشی  تیم های 
حاضر اتفاقات خوبی در فوتبال بانوان و هندبال 
در حال رقم خوردن است و ان شاءالله مشکل تیم 
هندبال بانوان بهبهان برای حضور در لیگ برتر 
از  برویم که  به سمتی  امیدوارم  حل خواهد شد. 

ظرفیت ورزش بانوان بیش از این استفاده کنیم.

مديرکل ورزش استان:

هر ورزشکار نخبه خوزستانی یک اسپانسر خواهد داشت

معاون اداره کل ورزش خوزستان :

غیرورزشیهابرایریاستهیاتهابهورزشیهامجالنمیدهند

معاون اداره کل ورزش خوزستان عنوان کرد :

لزومتلاشبرایافزایشمدالآوریدرورزشبانوانخوزستان

 با بازگشت دياباته و کريمی و اضافه شدن شجاعيان ؛

ترکیبآسیاییاستقلالرویاییشد


